
Onderzoek balans tussen leefbaarheid en toerisme

Op basis van het ‘Werkprogramma’ van 
de huidige coalitie (SGP/CU, DTV en VVD) 
is door het college in september besloten 
om in 2019 een gedegen onderzoek te 
doen naar de balans tussen leefbaarheid 
en toerisme. Een belangrijk onderwerp 
dat telkens in allerlei (politieke) discussies 
terugkomt: in hoeverre is het toerisme in 
Veere van een lust tot een last geworden? 

Met het onderzoek willen we inzicht krijgen 
in welke mate het toerisme de leefbaarheid 
beïnvloedt. De bedoeling is om zowel de 
beleving (het gevoel) van bewoners, als 
de cijfers en feiten op het gebied van 
wonen, verkeer en toerisme inzichtelijk 
te maken en de resultaten hiervan te 
analyseren. Op basis hiervan kan het 
college dan beleidsvoorstellen maken om 
de leefbaarheid te verbeteren met behoud 
van het economisch belang van onze 
toeristische sector. 

Aan de ene kant willen we signalen die we 
vanuit de inwoners krijgen echt serieus 
nemen. Signalen dat ze hun auto niet 
meer kunnen parkeren omdat de straten 
vol staan met auto’s van toeristen; dat het 
autoverkeer wel heel erg is toegenomen en 
daardoor het plezier van inwoner en toerist 
vermindert; dat ons toeristisch product van 
‘zon, zee en strand’ inmiddels te beperkt is 
en – met het oog op de spreiding door het 
jaar heen-  uitgebreid moet worden met 
meer culturele aspecten. 

LIBERAALTJE
Onze mensen

Meer informatie

Meer weten over de besluiten in de gemeenteraad? 
De gemeenteraad heeft een eigen website met alle informatie over 
belangrijke besluiten en met een impressie van elke raadsvergadering: 
www.veere.nl/gemeenteraad

U kunt de raadsvergaderingen bekijken (gelijktijdig of achteraf) via:
https://www.veere.nl/gemeenteraad/live-vergadering-beeld-
volgen_48974/

Op onze website www.vvdveere.nl 
vindt u informatie over de VVD: nieuws, 
contactgegevens en standpunten. Hier 
kunt u zich ook aanmelden voor onze 
nieuwsbrief; u wordt dan elke maand op de 
hoogte gehouden van de beslissingen van 
de gemeenteraad en de standpunten van de 
VVD.

Iets te vieren?
           Anno Nu

Voor al uw diners, feesten, 
verjaardagen, bruiloften, 

recepties en condoleances.

Dorpsstraat 39-41
Oostkapelle

T. 0118 - 581366
info@annonu.eu 
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Aan de andere kant moeten we ons goed 
realiseren hoe belangrijk het toerisme 
is voor onze gemeente. Economisch van 
groot belang (toeristen besteden in Veere 
ongeveer 250 miljoen euro per jaar!), qua 
werkgelegenheid heel belangrijk (ongeveer 
30% van de Veerse werkgelegenheid 
hangt direct samen met toerisme) en 
ook voor de leefbaarheid een bepalende 
factor: er zouden heel wat voorzieningen 
(supermarkten, fiets- en wandelpaden, 
kwaliteit van onze woonomgeving, etc.) 
verdwijnen of verminderen als we geen 
toerisme hadden.

Kortom, dit onderzoek is belangrijk voor 
iedereen in onze mooie gemeente en alleen 
met goede informatie kunnen we straks de 
juiste beslissingen nemen.

@vvdveere               @vvdveere

Bert van Halderen
Wethouder Sociaal domein, Economie en Recreatie en Toerisme, Cultuur 
en Volksgezondheid
Kernwethouder Vrouwenpolder, Veere, Oostkapelle en Gapinge

  AJM.van.Halderen@veere.nl
 (0118) 596000

Word lid!

Voor slechts € 25,- lid zijn van de VVD? Het kan nu met het nieuwe VVD-
introductielidmaatschap. Zo maak je kennis met de VVD en leer je of het 
lidmaatschap ook iets voor jou is. Het lidmaatschap stopt automatisch 
na een jaar, je zit nergens aan vast. Je bepaalt zelf of je daarna lid wilt 
blijven.
De betrokkenheid en steun van leden is van onschatbare waarde voor 
onze partij en ons land. Samen streven we naar een liberaler Nederland. 

www.vvd.nl/word-lid/

Verandering
Sinds afgelopen zomer maakt de VVD deel uit 
van de coalitie en zit er een VVD-wethouder in 
het college. In dit Liberaaltje leest u dan ook een 
bijdrage van de raadsleden en van de wethouder. 

Verhoging leeftijd starterslening
Op initiatief van SGP/CU, DTV en VVD is de 
leeftijd om in aanmerking te komen voor een 
starterslening verhoogd van 29 naar 40 jaar. We 
hopen hiermee starters uit de eigen gemeente te 
helpen en starters van buiten aan te trekken. 

Verbetering Nehalenniagebied
De VVD vindt dat het Nehalenniagebied 
een opwaardering verdient. Het terrein is 
overwoekerd, de bestrating is toe aan een 
opknapbeurt en het gebied oogt rommelig. Een 
kwaliteitsimpuls zou dit gebied de uitstraling 
kunnen geven die het verdient. Hoe en of het 
Marie Tak van Poortvlietmuseum hierin ook een 
plek zal krijgen, zal de toekomst (uitkomsten 
haalbaarheidsonderzoek) uitwijzen. 

Extra controles tweede woningenbeleid 
Bij de begroting is er extra geld vrijgemaakt 
om extra te kunnen controleren op illegale 
verhuur van woningen die permanent bewoond 
moeten worden volgens het bestemmingsplan. 
Er is nu geld voor meer dan drie keer zoveel 
handhavingsonderzoeken. 

Terras- en uitstallingenbeleid
Voor het terras- en uitstallingenbeleid hebben we 
gepleit voor vereenvoudiging van de regels en 
maatwerk per kern. Wat in Domburg past hoeft 
niet in Koudekerke te passen en andersom. Ook 
willen we acceptabele tarieven. 

Woningbouw
We willen dat er –na de afspraken over 
woningbouwplannen tussen Middelburg, 
Vlissingen en Veere- snel duidelijkheid komt over 
de woningbouwmogelijkheden in Veere: waar kan 
worden uitgebreid, waar is inbreiding mogelijk en 
waar liggen de prioriteiten? 

Bovenstaande punten zijn een kleine greep uit de 
besluiten die in de afgelopen periode zijn genomen 

en die in 2019 tot uitvoer 
zullen worden gebracht. 
Er zijn nog veel meer 
uitdagingen die in 2019 
om een oplossing en 
beleid vragen. Fractie en 
Wethouder zijn doeners en 
zullen daarvoor de handen 
uit de mouwen steken!

VEERE
Marin van den Berge
Fractievoorzitter
Commissie Ruimtelijke ontwikkeling
Fractie-specialist Ruimtelijke plannen en Veiligheid

  Marin.vd.Berge@vvdveere.nl
 06-1355 8542

Marja Osté-Aarnoutse
Commissie Ruimtelijke ontwikkeling
Fractie-specialist Financiën, Landbouw en Recreatie

  Marja.Oste@vvdveere.nl
 06-1112 6824

Nanda van den Berg
Commissie Maatschappelijke ontwikkeling
Fractie-specialist (Jeugd- en ouderen)zorg, werk en inkomen

  Nanda.vd.Berg@vvdveere.nl
 06-2956 5281

06-22935869      bpe@zeelandnet.nl

SNUFFEL DOG BEER  BIER VOOR UW HOND

Marin van den Berge
Fractievoorzitter

Bert van Halderen
Wethouder recreatie, 
toerisme en economie

Foto: Gijs Koole Fotografie

VEERE



Dat lijkt o zo logisch, en dat wil toch iedereen? 
En ja, in veel verkiezingsprogramma’s heeft wel iets dergelijks gestaan. 
Maar zeggen dat je financieel gezond wilt blijven en er ook naar 
handelen is nog niet hetzelfde. We merken dat er op dit moment  een 
sterke tendens is bij sommige partijen om de geldkraan flink open te 
zetten.

Een gezond financieel beleid is volgens ons, dat je ook op de lange 
termijn een goed evenwicht hebt in de gemeentelijke inkomsten en 
uitgaven. En we weten dat we de komende periode voor een paar forse 
uitdagingen staan. Ik noem er een paar:

• Het verbeteren van ons maatschappelijk vastgoed. Vanaf het 
moment dat de huidige coalitie aan het werk is, staat dit hoog 
op de agenda. De vorige coalitie heeft, samen met inwoners 
en alle belanghebbenden, mooie plannen ontwikkeld die nu 
veel duurder (verdubbeling!) blijken uit te vallen dan eerder 
ingeschat. Moeten we daar dan maar gewoon mee door gaan, 
of eerst nog eens goed nadenken of het, met de gewenste 
functionaliteit, niet iets minder kan? Wij denken dat laatste.  

• Onze taakstelling op energiegebied. Het is duidelijk dat we 
hierin flinke stappen moeten zetten. Het rijk heeft tenslotte 
een internationaal akkoord (van Parijs) gesloten. Maar we 
zien ook dat de praktijk weerbarstig is. Moeten we hierbij 
als gemeente enorm met subsidies gaan strooien, waarvan 
het rendement van de aanpassingen soms minimaal is, of 
moeten we vooral faciliteren, de mogelijkheden benutten 
die het rijk ons biedt en zo inzetten op maatregelen die 
zich zelf terug verdienen? Voor de VVD is dit duidelijk. 

• Het op peil houden van onze gemeentelijk infrastructuur, dus onze 
wegen, kruisingen, pleinen en verkeersvoorzieningen. Juist ook het 
toeristisch verkeer, waar we als gemeente heel blij mee mogen zijn, 
vraagt om – soms ingrijpende – maatregelen. Als we de leefbaarheid 
in onze kernen willen koesteren  moeten we hier dus in investeren. 
Denk aan de herinrichting van de Dorpsstraat in Oostkapelle, 
de Dorpsstraat in Gapinge, het Groentje in Domburg, etc. 

• De gevolgen van ons veranderende klimaat. Dat betekent vaak 
forse investeringen in verbeteringen van ons rioolstelsel, maar 
zeker ook dat we voorzieningen moeten gaan treffen voor 
zoetwaterberging.

Dit zijn een paar voorbeelden van alle 
zaken die op ons af komen. Daarbij willen 
we natuurlijk ook dat onze gemeentelijke 
belastingen niet teveel stijgen. Daarom zal de 
VVD bij elke beslissing die we binnen de raad 
moeten nemen, steeds beoordelen of het 
financieel ook verantwoord is. Daar kunt u ons 
op afrekenen.

Veel ondernemers in onze gemeente hebben vacatures. Afgelopen 
zomer waren sommige horeca-gelegenheden daardoor zelfs minder 
vaak open. Ontzettend jammer! En dat terwijl er in de meeste kernen 
van de gemeente Veere jonge, ondernemende, handige mensen wonen 
die graag aan de slag willen. 

Ik heb het over Scalda-studenten die sinds een paar jaar in Nederland 
zijn. Deze jongeren (18 jaar en ouder) WILLEN werken en ze MOGEN het 
ook. Ze hebben een werkvergunning, een BSN en woonruimte. 

De VVD heeft enkele ondernemers gesproken die ontzettend blij zijn 
dat ze vorig jaar een zogenaamde “nieuwkomer” in dienst hebben 
genomen. De Nederlandse taal is voor veel nieuwkomers nog erg lastig, 
maar hun inzet en flexibiliteit maken veel goed. VVD Veere vindt: door 
te werken, leer je de Nederlandse taal. 

Doordat de nieuwkomers niet goed weten hoe ze in contact moeten 
komen met potentiële werkgevers en doordat werkgevers soms 
onterecht denken ze een nieuwkomer niet in dienst mogen nemen, 
vinden de beide groepen elkaar vaak niet. Daar wil de VVD iets aan 
doen, door werkgevers en werkzoekenden met elkaar in contact te 
brengen en door ondernemers te vertellen over de mogelijkheid om een 
nieuwkomer een stageplaats of werk te bieden.

Op Walcheren is er een mooie mogelijkheid voor jonge nieuwkomers 
om “klaargestoomd” te worden voor een MBO-opleiding. Scalda is in 
2015 gestart met de Coachklas Anderstaligen (18-23 jarigen) en met 
de Entree/NT2-opleiding (18-27 jarigen). De jongeren gaan vier dagen 
per week naar school om Nederlands te leren en om Nederland te leren 
kennen. Daarnaast lopen zij één dag per week stage. De jongeren gaan 
op zoek naar een stageplaats die aansluit bij de studierichting die ze op 
het MBO willen gaan volgen. De VVD ziet graag dat deze jongeren aan 
de slag gaan op de Zeeuwse arbeidsmarkt en hun MBO-diploma halen. 

Laten we er ons voordeel mee doen, dat er in onze gemeente 
nieuwkomers zijn, die willen leren en werken. We hebben hen hard 
nodig!

VVD wil dat Veere financieel gezond blijft Op zoek naar jonge MBO-ers? 
Ook in de gemeente Veere wonen ze!

Marja Osté-Aarnoutse Nanda van den Berg

Waterschap: droge voeten, voldoende en schoon water in Zeeland

De hoofdtaken van het Waterschap staan niet op zichzelf, ze hebben 
raakvlakken met andere terreinen, zoals ruimtelijke ordening, 
agrarische ontwikkeling, natuurbeheer en milieubeheer. 

 De kerntaken van het waterschap zijn:

• Zorg voor de waterkering
• Zorg voor de hoeveelheid water
• Zorg voor schoon water  
• Zorg voor goed en veilig wegenstelsel 

Gerhard de Visser (6)

Het Waterschap houdt zich met veel zaken bezig. 
De waterhuishouding in het buitengebied en het 
wegenbeheer zijn zaken waar boerenbedrijven mee 
te maken hebben. Als melkveehouder weet ik dan 
ook wat er speelt en wat belangrijk is. 

Op ons bedrijf hebben we afgelopen jaar geïnvesteerd in een nieuwe 
ligboxenstal voor de koeien. Zo’n investering betekent een nieuwe 
uitdaging. Je krijgt er energie van en je wordt gemotiveerd nog beter 
je best te doen. Maar een investering betekent wel dat je financieel een 
risico neemt. Je moet goed presteren en de kosten in de hand houden. 
Ook het waterschap moet investeren om up to date te blijven en klaar 
te zijn voor de toekomst. Het is ook hier van belang om de financiën 
op orde te hebben en de juiste keuzes te maken. Ik zou hier graag 
in meedenken door zitting te nemen in het algemeen bestuur van 
Waterschap Scheldestromen. 

Mijn naam is Gerhard de Visser (40 jaar). Ik ben getrouwd met Susan en 
wij hebben drie kinderen van 6, 5 en 2 jaar oud. In Aagtekerke hebben 
wij een melkveebedrijf met een minicamping.

Rob Broedelet (8)

Ik vind het belangrijk om maatschappelijk actief 
te zijn en iets voor Zeeland ‘terug te doen’. Na de 
cursus Actief bij het Waterschap heb ik besloten 
mij kandidaat te stellen voor het Algemeen Bestuur 
van Waterschap Scheldestromen. Ik houd veel van 
het Zeeuwse landschap en vind het belangrijk dat 

er goed voor gezorgd wordt. Dat betekent voor mij onder meer het 
stoppen van verdere ontpoldering en van verdere verzilting van ons 
zoete water. Om ons waterschap financieel gezond te houden moet 
bovendien de schuldpositie fors teruggebracht worden en moeten wij 
naar één hoofdkantoor voor het Waterschap. De waterschapslasten 
mogen met niet meer dan met het inflatiepercentage stijgen. Dat 
vereist een solide financieel beheer en mijn uitgebreide ervaring in de 
financiële wereld wil ik daar heel graag voor inzetten.

Mijn naam is Rob Broedelet (63 jaar), en na 35 jaar werken in het 
buitenland, voor ABN AMRO Bank, woon ik sinds 2015 met mijn 
vrouw Sandie in Domburg, waar ik al sinds mijn geboorte vrijwel alle 
zomervakanties doorbracht. Onze drie kinderen zijn ruimschoots de 
deur uit.

Dick van der Velde, 
beoogd gedeputeerde     
Als de VVD na de verkiezingen opnieuw deel kan 
uitmaken van het college van Gedeputeerde Staten 
is Dick van der Velde de beoogd gedeputeerde en 
daarmee de opvolger van Carla Schönknecht. Dick 
van der Velde woont in Goes, maar is in Veere geen 
onbekende. 

Sinds 2009 is hij Ondernemersmanager in onze 
gemeente. Vanaf 2015 is hij tevens werkzaam als 
projectmanager bij Economische Impuls Zeeland.

De andere Veerse kandidaten voor 
de Zeeuwse Staten zijn:   

Marja 
Osté-Aarnoutse 

(Koudekerke)

Mineke 
Bierens-Maljaars 

(Meliskerke)

Nanda 
van den Berg 
(Biggekerke)

Marin 
van den Berge 
(Biggekerke)

Kees Roelse 
(Zoutelande)

De volledige verkiezingsprogramma’s  en kandidatenlijsten van de VVD 
voor Provinciale Staten en het Waterschap vindt u op www.vvdzeeland.nl.  

Investeren in Zeeland
Op 20 maart zijn er verkiezingen voor Provinciale Staten en het 
Waterschap. De nieuwe Statenleden kiezen op hun beurt op 27 mei 
de leden van de Eerste Kamer.

De Zeeuwse VVD zet voor de Provincie in op:

Vlot en veilig van A naar B
Goede en veilige verbindingen via investeringen in provinciale wegen. 
En inzet op betere spoorverbindingen voor zowel goederen- als 
personenvervoer.      

Voldoende (nieuwe) woningen 
Er moeten voldoende woningen gebouwd kunnen worden voor alle 
doelgroepen, zowel in de stad als op het platteland.

Versterken ondernemersklimaat
De VVD wil economische ontwikkeling en innovatie stimuleren. Havens 
en industrie, recreatie en toerisme en landbouw en visserij zijn de 
pijlers van de Zeeuwse economie. Het Midden- en kleinbedrijf verdient 
bijzondere aandacht.  

Verlagen van de motorrijtuigenbelasting
De tijdelijke verhoging van deze belasting op autobezit moet in 2022 
geschrapt worden.     

Westerscheldetunnel eerder dan 2033 tolvrij 
Behalve eerder tolvrij wil de VVD ook een lager tarief voor veel-
gebruikers met meer dan 150 passages op jaarbasis.

Langer open houden kerncentrale Borssele en/of de bouw 
van een nieuwe kerncentrale 
Kernenergie kan bij de energietransitie een belangrijke bijdrage leveren 
aan de vermindering van CO2-uitstoot en het is tevens een stabiele 
factor naast zonne- en windenergie. De veiligheid moet voorop staan 
en daarom is het ook belangrijk dat het hoogwaardig radioactief-afval 
veilig opgeslagen kan worden bij de COVRA die in hetzelfde gebied is 
gevestigd.   

Kees Bierens 

Voorzitter VVD-Statenfractie en lijsttrekker 
VVD - Provinciale Staten Zeeland 2019 

Kees woont in Meliskerke
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32 37

17 30


